
Zápisnica  zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Zemianske Kostoľany dňa 12.04.2023 
 
Prítomní: poslanci OZ podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní ospravedlnení: Ing. Marek Rolinec, PaedDr. Ivana Plachá 

 

K bodu č. 1 -  Otvorenie. 

Starostka obce Ing. Jana Školíková – privítala všetkých poslancov OZ a prítomných občanov, 
ospravedlnila z neúčasti na zasadnutí OZ Ing. Mareka Rolinca a PaedDr. Ivanu Plachú. Privítala 
hlavného kontrolóra obce Ing. Jozefa Kretta.  
OZ je uznášaniaschopné, prečítala návrh programu rokovania a dala na schválenie poslancom 
OZ. 
 

1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Zemianske Kostoľany č. 1/2023 o výške 

finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie 

a nákladov spojených so stravovaním v škole a v školských zariadeniach zriadených 

obcou Zemianske Kostoľany. 

5. Spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu. 

6. Diskusia 

7. Uznesenie. 

8. Záver. 

OZ schvaľuje program podľa návrhu starostky. 

 

K bodu č.2 - Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Ing. Školíková  –  za zapisovateľku určila zamestnankyňu obce Vieru Hulínyiovú,  overovateľov 
zápisnice Slávku Kopálovú a Milana Adámika. 
 
K bodu č.3 – Voľba návrhovej komisie. 
Ing. Školíková  –  do návrhovej komisie navrhla za predsedu Ing. Bronislava Bajgara, za členov 
Danielu Šestákovú a Mgr. Vandu Tesarovičovú. 
OZ volí návrhovú komisiu podľa návrhu starostky. 
 

K bodu č. 4 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Zemianske Kostoľany č. 1/2023 

o výške finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie 

a nákladov spojených so stravovaním v škole a v školských zariadeniach zriadených obcou 

Zemianske Kostoľany. 

Ing. Jana Školíková – návrh VZN 1/2023 vypracovala finančná komisia s ekonómkou obce, 

vyzvala Danielu Šestákovú, predsedkyňu finančnej komisie, o prednesenie návrhu. 

Daniela Šestáková – návrh VZN č. 1/2023 bol zverejnený 17. 3. 2023 na obdobie minimálne 

15 dní, bez pripomienok, podstatou je zmena výšky nákladov na stravovanie v ZŠ a v MŠ.  



Doteraz boli jedálne zaradené do II. finančného pásma, ale z dôvodu zvyšovania cien potravín 

bude obec zaradená od 1. 5. 2023 zaradená do III. finančného pásma.  

Čo sa týka poskytovania „obedov zadarmo“, rodičia detí si musia o dotáciu zo štátu požiadať, 

budú musieť najskôr stravu zaplatiť a 2x do roka sa bude zúčtovať. Zmena nastala aj 

u dospelých stravníkov. Postup pre zníženie, alebo odpustenie príspevkov sa rieši žiadosťou. 

Režijný poplatok zostáva aj v MŠ aj v ZŠ. Prijatím VZN č. 1/2023 sa ruší VZN č. 5/2022. 

 

K bodu č. 5 - Spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu. 

Ing. Jana Školíková – na základe predchádzajúcej konzultácie s poslancami obec zareagovala 

na výzvu z Fondu na podporu športu na obnovu atletickej dráhy v areáli ZŠ, pretože je 

neudržiavaná, zatrávnená spolu s doskočiskom a preto nespĺňajú štandardy na športové 

aktivity. Podávali sme podobný projekt aj v roku 2022, ale vtedy obec nebola úspešná. 

V tomto roku je aj znížené percentuálne finančné  spolupodieľanie obce na projekte zo 40 % 

na 30 %, všetku potrebnú dokumentáciu vrátane povinných príloh má pripravenú, ešte dnes 

konzultovala niektoré otázky s projektovým manažérom. Posledný termín na podanie  

projektu je 17. 4. 2023, preto predkladá návrh na schválenie spolufinancovania dnes, aby ho 

mohla doložiť k projektu ako poslednú chýbajúcu povinnú prílohu a v piatok odoslať. 

Rozpočtové náklady projektu sú 215 117,54 €, 30 % spolufinancovanie obce je 64 535,27 €. 

Poslala poslancom OZ do materiálov k rokovaniu celú výzvu na oboznámenie.  

Ing. Bronislav Bajgar – termín je do 17. 4. stihne sa to? Je predstava, z čoho by sa tento projekt 

financoval? Samozrejme je za to, aby sa žiadosť podala, samotná obec by na to financie nemala 

a treba to využiť. Je to pre naše deti a vnúčatá. 

Ing. Jana Školíková – riešenie bude hľadať spolu s finančnou komisiou v prípade, ak bude 

projekt úspešný a financie z fondu dostaneme. Pokiaľ nemáme projekt schválený, nie je nutné 

viazať finančné prostriedky v rozpočte na daný účel. Prezerala rozpočet obce a dokázali by 

urobiť nejaké úpravy. Poslanci boli o projekte oboznámení, na pracovnej porade odporučili na 

vyhlásenú výzvu reagovať, tak úlohu splnila, projektový spis je vypracovaný, už len treba 

doložiť uznesenie o spolufinancovaní a odoslať. 

Ing. Jana Školíková – je treba tieto možnosti využiť, napriek tomu, že spracovanie žiadosti 

a zabezpečenie všetkých povinných príloh je administratívne aj časovo veľmi náročné. Na daný 

projekt,  máme cez elektronické trhovisko vysúťaženého aj dodávateľa prác, za čo sa pri 

hodnotení tiež udeľujú body.  

 

K bodu č. 6 – Diskusia  

Poslanci – nikto 

Ing. Jana Školíková – má ešte dve otázky na poslancov OZ, ohľadom pripravovanej brigády ku 

Dňu zeme – potrebuje s nimi dohodnúť nejakú logistiku, sama to nezvládne urobiť, zapoja sa 

aj zamestnanci obce, pre účastníkov brigády bude pripravený guláš v Turbíne a zlosovanie 3 

cien za účasť ako motivácia na budúce akcie. Je treba, aby sa poslanci rozdelili na určité 

stanoviská v obci, odpad sa bude zvážať na zberný dvor obecným autom.  Spoločne sa stretnú 

ohľadom týchto detailoch v nejakom dohodnutom termíne. Akcia je už zverejnená na 

sociálnych sieťach. Koná sa v čase od 8 – 11 hodiny, na koncoch ulíc či obytných častí, kde sa 

tvoria čierne skládky, či nahromadené odpadky. 

Ľudovít Hurtiš – je nejaký prieskum, kde sa nachádzajú najviac znečistené miesta? 



Ing. Jana Školíková – poslankyňa Barbora Mojžišová robí prieskum a mapku zvýšeného 

výskytu odpadu, kde treba čistiť. 

Druhá vec – dostala pozvanie od primátora mesta Žulová na návštevu, chce sa s nimi dohodnúť 

na termíne a zistiť ich záujem o účasť. V septembri v roku 2022 boli zástupcovia mesta Žulová 

na návšteve v našej obci, cítili sa veľmi dobre a chcú nám návštevu opätovať a tým udržiavať 

vzájomné kontakty a priateľstvá medzi samosprávami. 

 

Diskusia – občania. 

Čmiko David – spýtal sa na predbežné zmluvy ohľadom kanalizácie, nie je tam podpis 

dodávateľa, nevie s kým podpisuje zmluvu. 

Ing. Jana Školíková – vysvetlila spôsob doručenia mailovou poštou od Stredoslovenskej 
vodárenskej spoločnosti a žiadosť spoločnosti o rozmnoženie zmlúv a dodanie do domácností, 
kde ešte zmluvu nemajú podpísanú. Obec tieto činnosti len sprostredkováva, zaviazali sme sa 
spolupracovať, obec nezodpovedá za právnu forma návrhu zmluvy, je to v administrácii SVS. 
Zmluvy o budúcej zmluve o pripojení, ktoré domácnosti dostali, sú podkladom pre aktualizáciu 
záujmu o pripojenie z dôvodu podania žiadosti o finančnú dotáciu z eurofondov zo strany SVS. 
Podľa počtu žiadostí od domácností musia vyčísliť náklady na realizáciu stavby kanalizácie. 
Kritériá na získanie financií sú prísne, nedostanú ani o cent viac, preto je potrebné, aby si 
občania svoj záujem nahlásili. K podpisu zmluvy o pripojení budú domácnosti vyzvané 
v reálnom čase po získaní dotácie. 
Ľudovít Hurtiš – v zmluve sú uvedené penalizačné sumy za neskoré pripojenie na kanalizáciu, 
keď starší spoluobčania nebudú mať financie na prípojku, alebo to nestihnú, budú 
penalizovaní? 
Ing. Jana Školíková – toto sú právne veci, obec nezodpovedá za právnu stránku obsahu 
zmluvy, nevie k tejto otázke zaujať stanovisko. Vysvetlila celý proces výstavby a prípravy 
stavby, ako to od roka 2015 prebieha. Všetky informácie o pokračovaní realizácie občania 
získajú na stránke obce, obecným rozhlasom, či na úradnej tabuli a sociálnych sieťach. Určite 
bude vopred zverejnený celý harmonogram prác. 
 

K bodu č. 7 - Uznesenie 

30/23 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje – program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa 

preneseného návrhu starostky obce. 

31/23 Obecné zastupiteľstvo volí – návrhovú komisiu v zložení: predseda Ing. Bronislav 

Bajgar, členovia Daniela Šestáková, Mgr. Vanda Tesarovičová. 

32/23 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje – Všeobecne záväzné nariadenie obce Zemianske 

Kostoľany č. 1/2023 o výške finančných prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním  v škole a v školských 

zariadeniach zriadených obcou Zemianske Kostoľany. 

33/23 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje - zabezpečenie finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie zo strany žiadateľa vo výške minimálne 64 535,27 EUR, t.j. minimálne 30 % 

z celkových oprávnených nákladov na projekt v rámci programu “Výstavby, rekonštrukcie a 

modernizácie športovej infraštruktúry” na základe výzvy č. 2022/002 v zmysle dodatku č. 1 

vyhlásenej dňa 23. 12. 2022 cez Fond na podporu športu. Názov projektu: Rekonštrukcia 

bežeckej dráhy v areáli Základnej školy Zemianske Kostoľany.  

 



 

 

K bodu č. 8 - Záver. 

Starostka obce Ing. Jana Školíková – po vyčerpaní všetkých bodov programu ukončila 
rokovanie OZ, poďakovala všetkým prítomným poslancom a občanom za účasť, za hodnotnú 
diskusiu a zaželala pekný večer. Najbližšie plánované zasadnutie OZ je 26. apríla 2023. 
 
Záver o 18 : 00 hodine. 
Zapísala: Viera Hulínyiová 
 
Overovatelia: 
 
Slávka Kopálová   ...................................... 
 
Milan Adámik                ...................................... 
 

Dňa: 18. 04. 2023 

V Zemianskych Kostoľanoch       Ing. Jana Školíková 

                    starostka obce 

 

 

 


